

# 1. Ry Gruppe



"LYNGHOVED" ✂ SKANDERBORGVEJ 86 ✂ 8680 RY

**Dagsorden til bestyrelsesmødet den 23/10 -2024**  
**kl.19.00-21.00 på Lynghoved.**

| Punkt |  |
|-------|--|
|       | <b>Deltagere:</b> Martin, Martin, Leon, Anne, Marie, Karsten, AK, Bo, Simon, Anette, Lotte, SuS og Jan   |
| 1     | <b>Godkendelse af referat fra d. 28/8 -2024</b><br>Godkendt  |
| 2     | <b>Nyt fra byggeudvalget.</b><br>Der er sendt ansøgning for 1.050.000. Vi har fået tilsagn om 50.000<br>Der er lavet et årshjul for aktiviteter i hallen. Der skal laves en præsentation for folkeoplysningsudvalget i Skanderborg Kommune 7/11. Input modtages med kyshånd, så præsentationen kan laves færdig onsdag 30/10.<br><br>Der åbnes for varmen på 18 grader i patruljehytterne igen, nu da strømmen ikke længere er så dyr.   |
| 3     | <b>Meddelelser fra formanden.</b><br>Nordea vil have 1200 kr årligt for at administrere nogle af vore penge. Vi spørger andre banker evt. Sparekassen Kronjylland og Arbejdernes Landsbank og vælger den billigste. Leon viste sin Ildsælspokal frem. Tillykke til ham.  |
| 4     | <b>Meddelelser fra kassereren.</b><br>Det overvejes om og hvor meget der evt skal placeres i et andet pengeinstitut, da vi i Spar DK har pengene placeret på en højrentekonto, der foreløbig har givet os 9000 kr på et halvt år. Kassereren finder det billigste alternativ.<br><br>Regnskabet blev gennemgået – især at vi har fået godt 48.000 til klatreudstyr fra DUF og Frode har lavet 49.000 for gammelt jern.<br>Grenene bruger ikke ret mange penge.<br>Vi får <b>kun</b> tilskud til korpsets kurser og landsdækkende kurser.<br><br>Møde med Ry+ ang flag. De vil gerne have nogle andre flagdage, så der kommer flag op på de dage, hvor butikkerne har arrangementer. Samlet givet det lige så mange dage. Måske vil Borgerforeningen betale for de ekstra dage – det vil give os ekstra tre dage. (Vi skal måske overveje at 1. Ry selv finansierer flagopsætning på Valdemarsdag)<br><br>Der er Ry+ marked i byen 30/11 + 1/12, hvor de gerne vil have os til at deltage med et bål og pandekagebagning. SuS og Jan styrer, håber der kommer flere og hjælper. |

|    |   |
|----|---|
| 5  | <p><b>Meddelelser fra gruppelederne.</b></p> <p>Lederne har snakket om at indrette et rum til klatreudstyr i det gamle mødelokale<br/>Der er ønske om førstehjælpkursus – det arrangeres.</p>   |
| 6  | <p><b>Nyt fra klanen.</b></p> <p>Er i gang med at planlægge sommerlejr til næste år – vil gerne til Kandersteg.</p>   |
| 7  | <p><b>Ventelister/ledersituationen. Hvordan ser det ud pt.?</b></p> <p>Ventelisten blev gennemgået, vi besluttede at vi maks skal være 30 i hver gren især hos mikroerne – ellers går det galt i de senere grene. SuS styrer listen stramt – beregningen rundsendes af GL.</p>  |
| 8  | <p><b>Rådsmøde 2025 Hvor, hvordan og hvornår?</b></p> <p>Limbjerggård er IKKE lejet i år.<br/>Vi snakker om enten at låne skolen eller at holde det på Lynghoved.<br/>Vi planlægger efter et fastelavnsarrangement 1. marts.</p>  |
| 9  | <p><b>Ry + vi er inviteret til deres julemarked - kunne det være noget for Nørkjerne? Nej</b></p> <p><b>Vi har haft et lille kaffemøde med Ry+ de vil gerne om vi vil være støtte medlem af foreningen pris 1200.-</b></p> <p>Vi prøver at blive medlem i et års tid; så kan vi evaluere om vi får nok ud af det.</p> |
| 10 | <p><b>Støtte til Nørkjerne - de plejer at få kr. 2.000,00 fra Frys til materialer, men da Frys har nedlagt sig selv, har de spurgt om vi vil støtte dem istedet.</b></p> <p>Det er OK</p>   |
| 11 | <p><b>Eventuelt.</b></p>  |
|    | <p>Næste møde er aftalt til d. 11. december. 5. februar.</p>  |